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JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 

Bizottsága 2016. június 20. napján a Városháza 112. számú helyiségében megtartott 

üléséről.  

Jelen vannak:  

 Bodorkos Ádám - bizottsági elnök  

 Dr. Tálas - Tamássy Tamás - bizottsági tag 

  Nánási Tamás – bizottsági tag 

 Szanyi József- bizottsági tag 

 Tarjáni István - polgármester 

 Varga László- alpolgármester 

 dr. Kovács András - jegyző 

 Pomaházi Krisztina - igazgatási osztályvezető 

 László Béláné – Igazgatási Osztály 

 Tóth Attila- Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat intézményvezető 

 Dr. Csaba János - egészségügyi koordinátor 

 Regős Zoltánné – Gólyafészek Bölcsőde Intézményvezető  

 Lengyel Anita – egészségügyi referens 

 

 

Bodorkos Ádám: Köszönti a jelenlévőket és megállapítja, hogy 3 fő bizottsági taggal a bizottság 

határozatképes, az ülést 17 10 órakor megnyitja. Molnár Tibor távolmaradását, Szanyi József 

késését jelezte. A jegyzőkönyv hitelesítésére Nánási Tamás került felkérésre.  
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A kiküldött meghívóban szereplő 5. számú napirend levételét javasolja, azzal az indokkal, hogy 

nem érkezett meg az írásos előterjesztés hozzá. A módosított napirendet  teszi fel szavazásra: 

Szavazás: 

A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az 

alábbi napirend tárgyalását fogadta el:  

1) Gólyafészek Bölcsőde SZMSZ-ének, Szakmai Programjának módosításáról 

2) A Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat Szakmai Programjának elfogadásáról 

3) A 3. számú fogorvosi körzet ellátásának kérdéséről 

4) A Boldog Gizella Alapítvánnyal kötendő 2016/2017 évi megállapodásról  

5) Helyi lakásépítés és vásárlás támogatására kiírt pályázatok elbírálásáról (zárt) 

 

17:06 órakor Szanyi József bizottsági tag megérkezett, a Bizottság az ülést 4 fővel 

folytatja.  

 
1) Gólyafészek Bölcsőde SZMSZ-ének, Szakmai Programjának módosításáról 

 
Regős Zoltánné: Azzal, hogy a Manó és Manócska Családi Napközik működtetését a 
Premontrei Női Kanonokrend Zsámbékon folytatja, több biatorbágyi családban is gondot 
okozhat a gyermek napközbeni ellátása. Javaslatával kb. 10 család helyzetét oldhatná meg 
az Önkormányzat azzal, hogy a jelenlegi 72 fős létszámát 84 főre bővíti a Bölcsődének. 
Abban az esetben, ha minden gyermek betöltötte a második életévét, akkor 2 fővel 
növelhető annak létszáma. Jelenleg 1 olyan csoport van, ahol egy, másfél éves gyermekek 
vannak. A megküldött anyagok között van egy költségtervezet, ami a következő évi 
költségvetést terhelné, a megnövekedett gyermeklétszám okozta plusz tárgyi eszközök 
felsorolását és költségét tartalmazza. 
 
Bodorkos Ádám: A csoportvezető feladata, hogy megfelelően koordinálja a csoportot, a 
gyermekek létszámának növekedése nem jár a dolgozók létszámának növekedésével? 
 
Regős Zoltánné: Nem. 
 
Bodorkos Ádám: Mivel hozzászólás nem volt, szavazásra teszi fel a határozati javaslatot. 
 
Szavazás: 

A bizottság 4 igen, egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

 

 



3 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága 

57/2016. (VI. 20.) határozata 
 
 

A Gólyafészek Bölcsőde SZMSZ-ének és Szakmai programjának a módosításáról 
 

 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta a Gólyafészek Bölcsőde működésével kapcsolatos kérdésekről 
szóló előterjesztést. 

A bizottság úgy dönt, hogy  

1. a Biatorbágy Város Önkormányzata szervezeti és működési szabályzatáról szóló 
3/2011.(02.25.) önkormányzati rendelete 1/B. számú mellékletben foglalt átruházott 
hatáskörében jóváhagyja a Gólyafészek Bölcsőde Szakmai Programját, Szervezeti 
és Működési Szabályzatának módosítását. 

2. A bizottság által jóváhagyott Szervezeti és Működési Szabályzat jelen határozat 
mellékletét képezi. 

3. A bizottság által jóváhagyott Szakmai Program jelen határozat mellékletét képezi. 

 
 

2) A Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat Szakmai Programjának elfogadásáról 

Tóth Attila: Elmondta, hogy az előterjesztésnek megfelelően került módosításra a 
Szervezeti és Működési Szabályzat és új Szakmai Program elfogadása szükséges. 
Menetközben megérkeztek a szakmai anyagok, amikre utalnak is és azok 
figyelembevételével készült el az új Szakmai Program.  
  
Bodorkos Ádám: Mivel hozzászólás nem volt, szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  
 

Szavazás: 

A bizottság 4 igen, egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális 
Bizottságának 

58/2016. (VI. 20.) határozata 
 

A Biatorbágyi Családsegítő Központ és Gyermekjóléti Szolgálat Szakmai 
Programjának elfogadásáról 

 
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális Bizottsága  

1. a Biatorbágy Város Önkormányzata szervezeti és működési szabályzatáról szóló 
3/2011.(02.25.) önkormányzati rendelete 1/B. számú mellékletben foglalt átruházott 
hatáskörében jóváhagyja a Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 
Szakmai Programját, Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítását. 

2. A Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat ellátási területe Biatorbágy 
Város közigazgatási területe. 

3. Az ellátási terület lakosságszáma: 2015. december 31-én 13.128 fő, a 18 év alatti 
korosztály száma: 3282 fő.  
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4. A bizottság által jóváhagyott Szakmai Program jelen határozat mellékletét képezi. 
5. A bizottság által jóváhagyott Szervezeti és Működési Szabályzat jelen határozat 

mellékletét képezi. 

 
 
3) A 3. számú fogorvosi körzet ellátásának kérdéséről 
   
Bodorkos Ádám: Korábban már tárgyalták a kérdést, de akkor még nem jelölt meg senkit a 
praxis elidegenítőjeként Dr. Ágh-Bíró Zoltán. 

Dr. Csaba János: Dr. Ágh-Bíró Zoltánnal egyeztetett, aki úgy nyilatkozott, hogy praxisát Dr. 
Szabó Krisztinának adná el, őt a Baumann Dentál Kft nem kereste meg. Nagyon sok 
településen van érdekeltségük. Elmondta, hogy Dr. Szabó Krisztina 2014-ben végzett, két 
évig titkárnőként dolgozott és múlt év október 15-től gyakorolja hivatását, vagyis egy éves 
szakmai gyakorlata sincs. Emiatt megfontolná a megjelölt doktornő választását. A fogorvosi 
praxist a kolléga nem leadja, hanem eladja, ő van nyerő pozícióban, az önkormányzat meg 
bólint rá vagy nem bólint rá. Javasolja, hogy gondolják át és ne hirtelen szülessen döntés. 
Véleménye szerint a benyújtott iratokban 3 helyen névelírás történhetett. 

Bodorkos Ádám: 2014-ben állították ki a diplomáját, nem kell a Bizottságnak most döntenie, 
a fél év még zajlik. Egyeztetést javasol Dr. Ágh-Bíró Zoltán és a Baumann Dental Kft. között. 
Javasolja, hogy a bizottság ne hozzon még döntést az ügyben.  

Dr. Csaba János: Addig, amíg a Szabó Krisztina anyag korrekt, a Baumann Dental Kft. 
ajánlata nagyon hiányos pályázat, de konkrétum nincs benne. Gyakorlatilag nem derül ki 
semmi belőle, azon kívül, hogy jelölnek benne egy embert.  

Dr. Tálas-Tamássy Tamás: Jegyző úrtól kéri, hogy összegezze, ismertesse a jogi 
környezetet, hogy tisztábban lássanak.  

dr. Kovács András: Az Önkormányzat kell, hogy ellássa ezt az alapellátást, viszont a 
fogorvosnak van joga eldöntenie, hogy kinek adja el a vagyoni jognak számító praxisjogát. Itt 
egy adás-vételről van szó. A két „pályázó” közül az egyik nem is kereste az Ágh-Bíró doktor 
urat, a másikkal gyakorlatilag egyezség született. Abban az esetben, ha az Önkormányzat 
nem fogadja el az Ágh – Bíró doktor úr ajánlatát, akkor is biztosítani kell a folyamatos ellátást 
a fél év felmondási idő leteltét követően. Dr. Ágh-Bíró Zoltán 2016. május 26-án nevezte 
meg kérelmében Dr. Szabó Kriszta doktornőt, ettől a dátumtól számolva 45 napon belül, 
legkésőbb 2016. július 9. napjáig nyilatkoznia kell az Önkormányzatnak arról, hogy elfogadja-
e a megjelölt doktornőt vagy sem. Szeptemberig a döntés nem tud várni, ha nem születik 
javaslat az ülésen, akkor a testületi ülés időpontjáig rendkívüli ülés keretében kell javaslatot 
hozni. Ami pozitívum volt a Baumann Dentál kft. ajánlatában, hogy az eszközök beszerzését, 
karbantartását biztosította volna, de mivel nem egyeztettek a doktor úrral, addig a praxisjogot 
nem tudja megvásárolni. A bizottság és a testület két döntés közül választhat, vagy elfogadja 
Dr. Szabó Kriszta doktornőt vagy nem.  

Dr. Tálas-Tamássy Tamás: A Baumann Dentál Kft által benyújtott anyag alapján nem tudják 
összehasonlítani a két lehetőséget és mérlegelni. Esetleg lehetne az Ágh- Bíró doktor úrral 
egyeztetni. Ezt végig kell járni. A praxisjog az személyhez szól, a személyes ellátást kell 
vállalni.  

Szanyi József: Ez a fogorvosi dolog egy bizalmi dolog is. Az, hogy nem tudják, hogy mikor 
ki fogja fogadni, javasolja, hogy ne hamarkodják el a döntést.  

 

Tarjáni István: Céggel köt az Önkormányzat szerződést, nem személlyel. Sosem fogják 
tudni, ki lesz a fogorvos. 

Dr. Tálas-Tamássy Tamás: Valóban így van, a feladat-ellátási szerződét a Kft. képviselője 
fogja ellátni, de a működési engedélyt és a praxisengedélyt a megjelölt orvos fogja 
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megkapni. Alap, hogy megfelelő szakmai anyagot adjanak be és a legfontosabb, hogy Dr. 
Ágh-Bíró Zoltánnal történjék részükről egyeztetés. 

 

dr. Kovács András: Biatorbágy érdeke az lenne, hogy egyéni vállalkozók töltsék be az 
alapellátást. Gyakorlatilag mindenhol hasonlóan működik a helyzet, a vállalkozások 
pályakezdő orvosokkal töltik fel az álláshelyeket. Javasolja, hogy történjen megszervezésre 
egy egyeztetés még. Ha az az érdek, akkor utána néznek, hogy milyen módja van annak, 
hogy egyéni vállalkozók pályázhassanak. 

Dr. Csaba János: Ha a Szabó Krisztina kapja meg, hol praktizál? Az Ágh-Bíró székében? 
Mert erről nem volt szó. Valóban arról van szó, hogy a fiatalokat dolgoztatják.  

Dr. Tálas-Tamássy Tamás: Esetleg meg lehetne kérdezni a Tisztiorvossal, hogy az 
esetleges pályázat kiírása milyen feltételrendszer mellett történhet. 

Szanyi József: Ha jól értelmezi, akkor Ágh-Bíró doktor dönti el, kinek adja el a praxist. Ha ő 
döntött, nem tud az Önkormányzat mást lépni.  

Bodorkos Ádám: Összegzésképp elmondta, hogy se az „A”, se a „B” javaslatot nem 
támogatja a Bizottság és egyeztetést javasol Dr. Ágh-Bíró Zoltánnal és ha szükséges, akkor 
rendkívüli ülés keretén belül veszi elő újra a témát. Mivel hozzászólás nem volt, így a 
módosított javaslatot teszi fel szavazásra.  

Szavazás: 

A bizottság 4 igen, egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazáskor) a Bizottság a napirend levétele mellett döntött azzal a feltétellel, hogy az 

Önkormányzat folytasson le egyeztető tárgyalást Dr. Ágh-Bíró Zoltánnal. 

 
4) A Boldog Gizella Alapítvánnyal kötendő 2016/2017 évi megállapodásról 
 
 
Bodorkos Ádám: Ismertette az előterjesztést. Mivel hozzászólás nem volt szavazásra tette 
fel az eredeti határozati javaslatot.  
 
Szavazás: 

A bizottság 4 igen egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 

Bizottsága  
 

59/2016. (VI. 20.) határozata 
 

Együttműködési Megállapodás a Boldog Gizella Alapítvánnyal  

 

 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális 

Bizottsága a határozati javaslatot az alábbiak szerint elfogadásra javasolja: 

1. a Boldog Gizella Alapítvány Támogató Szolgálatán keresztül biztosítja a 
Biatorbágyon lakóhellyel, ennek hiányában tartózkodási hellyel rendelkező 4 fő 
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sajátos nevelési igényű gyermek, tanuló számára a 2016/2017-os tanévben minden 
iskolai tanítási napon a lakóhelyük és a számukra kijelölt köznevelési intézmény 
között a közlekedést, 

2. az Egészséges Biatorbágyért Program keretéből 3.300.000.-Ft összegben hozzájárul 
a Támogató Szolgálat szolgáltatásának megvalósításához az alábbi 
költségmegosztással: 
- I. részlet: 2016. szeptember 30. napjáig a támogatás 40 %-a, azaz 1.320.000.-
Ft, azaz egymillió-háromszázhúszezer forint; 
- II. részlet: 2017. április 30. napjáig a fennmaradó 1.980.000.-Ft, azaz 
egymillió-kilencszáznyolcvanezer forint. 
 

3.  felhatalmazza a polgármestert az Együttműködési Megállapodás aláírására, a 
jegyzőt az ellenjegyzésre. 
 
 

5) Egyebek 
 
Bodorkos Ádám: A munkaterv szerint június hónapban esedékes lett volna a Dr. Csaba 
János egészségügyi koordinátor koncepciója. Írásban doktor úr kérte, hogy a 
betegelégedettségi kérdőívek feldolgozását követően kerüljön újra napirendre. Javasolja, 
hogy erre az év végén kerüljön sor.  
 
Dr. Tálas-Tamássy Tamás: Mivel még egy koncepció elkészítése kell, hogy ebben az 
évben megtörténjen, kéri, hogy a két koncepció kerüljön egyszerre tárgyalásra.  
 
Dr. Csaba János: Az Egészségház felső szintje üresen áll, kéri, hogy kerüljön előkészítésre, 
hogy annak a használhatósága mennyibe kerülne. Ha ez megvan, akkor lehetne abban 
gondolkozni, hogy hogyan kerüljön hasznosításra, mert számtalan lehetőség van benne.  

 
                                                                                                                                                                                  

Bodorkos Ádám: Mivel több hozzászólás nem volt, megköszönte a részvételt, azt ülést 17 

38 órakor a nyílt ülést bezárta.  

 

                                                                                                                       
k.m.f. 

                   Bodorkos Ádám                                                Nánási Tamás 
                   bizottsági elnök                                                 bizottsági tag 
 

 

 


